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Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt

L’Oficina d’Atenció Ciutadana de Sant Vicenç de
Montalt està més a prop de convertir-se en una
realitat després que el govern municipal hagi decidit
impulsar l'elaboració del Projecte de creació i
desenvolupament de la nova OAC, una oficina
integral d’informació a la ciutadania, que s’ocuparà
de proporcionar la màxima informació possible i
facilitar la tramitació dels assumptes administratius,
sota els criteris de proximitat,   eficàcia i eficiència
en l’atenció a les persones, evitant cues
innecessàries i haver d’anar a uns quants llocs per
a solucionar un tràmit.
Per tirar endavant el projecte, s'ha sol·licitat el suport
de la Diputació de Barcelona i, des del passat mes
de maig, els seus tècnics ja estan portant a terme
la diagnosi de la situació actual i  la personalització
del catàleg de tràmits per tal de definir el disseny
del nou model d'OAC i el seu Pla d’implantació.
Accessibilitat, transparència i participació són els
tres eixos clau d'aquest projecte d’ampli abast, que
aposta per la transformació de la gestió administrativa
i la millora dels serveis municipals, i que  no només
afecta a l’Oficina d’Atenció Ciutadana, sinó també a
la resta de l’organització en aquells aspectes que
afecten l’atenció personalitzada.

El projecte busca agilitzar les tramitacions, optimitzar
els recursos de l’Ajuntament i millorar la qualitat
dels serveis públics i l’atenció a la ciutadania, obrint
nous canals que facilitin la comunicació entre
l'Ajuntament i els ciutadans i ciutadanes.
Les noves tecnologies ens ofereixen aquests nous
canals d'interacció, aportant major eficàcia i
eficiència, de manera que els usuaris puguin
tramitar les seves gestions des de casa, sense
necessitat d'haver de desplaçar-se fins a l'Ajuntament.
Per això s'està treballant, per ser una administració
24X365, és a dir, sempre disponible per a la ciutadania.
e-TRAM, Via Oberta, Perfil de Contractant, formularis
web, són eines que de manera progressiva s’han anat
implantant per prestar aquest servei eficaç i eficient.
En aquest sentit, l’objectiu de l’equip de govern és
mantenir l’Oficina d’Atenció Ciutadana presencial i
el tracte directe amb els ciutadans però, en resposta
a les noves necessitats, facilitar al màxim la relació
amb l’administració amb tots els canals d’accés
que es posen al nostre abast. És per això que es
vol potenciar l’Oficina d’Atenció Ciutadana de caire
telemàtic. Un ordinador o un mòbil i connexió a
internet seran suficients per poder operar a
qualsevol hora del dia amb l’Ajuntament.
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El Ple ordinari del mes d'abril es va celebrar el divendres dia 27, a la Sala de Sessions de la Casa Consistorial, i s’hi van
tractar els punts següents:

  Aprovació inicial del nou Reglament de Participació Ciutadana de Sant Vicenç de Montalt: s'aprova per unanimitat.

  Modificació del Reglament Orgànic de l'Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt: s'enretira per a major estudi.
  Es dóna compte al Ple de l'aprovació del Conveni de col·laboració amb el Consell Comarcal del Maresme per a la
 prestació dels serveis de la Borsa de Lloguer Social i Jove de l'Oficina Comarcal d'Habitatge: el Ple es dóna per assabentat.

  Proposta presentada per 9 SV per crear un registre d'afectats per les participacions preferents de Sant Vicenç de Montalt,
 amb l'objectiu d'assessorar-los jurídicament: es desestima per majoria absoluta, amb 5 vots a favor, de 9 SV i Esquerra-
 Entesa, 1 abstenció, del PP, i 7 vots en contra, de CiU i PSC.

  Proposta presentada per 9 SV per a la modificació de les taxes per obtenir el distintiu d'aparcament a les zones blaves per
 part dels empadronats i residents al municipi, amb vehicles d'empresa o de rènting: es desestima per majoria absoluta,
 amb 5 vots a favor, de 9 SV i Esquerra-Entesa, 1 abstenció, del PP, i 7 vots en contra, de CiU i PSC.

  Proposta presentada per 9 SV per publicitar les retribucions econòmiques que es perceben pel càrrec de regidor/a al web
 municipal i al butlletí d'informació municipal: es desestima per majoria absoluta, amb 6 vots a favor, de 9 SV, Esquerra-
 Entesa i PP, i 7 vots en contra, de CiU i PSC.

  Proposta de 9 SV relativa a organitzar conjuntament amb entitats del municipi activitats per la Marató per la pobresa 2012:
 es desestima per majoria absoluta amb 6 vots a favor, de 9 SV, Esquerra-Entesa i PP, i 7 vots en contra, de CiU i PSC.

Sant Vicenç estrena Oficina Local d'Habitatge
L’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt
posarà en marxa, a partir del proper 7 de
juny, l’Oficina Local d’Habitatge, un servei
públic gratuït, per gestionar temes
d’habitatge, i informar i assessorar la
ciutadania sobre aquestes qüestions.
L’Oficina Local d’Habitatge té com objectiu
principal convertir-se en finestreta única de
tots els temes relacionats amb l’habitatge.
Així, els ciutadans que vulguin obtenir
informació per a comprar o llogar algun
habitatge protegit, tramitar les demandes
d’ajuts econòmics vinculats amb l’habitatge,
inscriure's al Registre  de Sol·licitants d'HPO
o conèixer el funcionament de la borsa de
lloguer social, entre d’altres qüestions, podran
dirigir-se a l’Oficina on un/a tècnic/a els atendrà
i els oferirà informació individualitzada.

Amb aquest nou servei, l’Ajuntament pretén
simplificar la tasca als ciutadans i agilitzar
la tramitació aconseguint un major grau
de comoditat pels demandants d’habitatge
protegit,  que ja no hauran d’anar d’un
departament a un altre a la recerca d’informació.
Trobareu l’Oficina Local d'Habitatge al
segon pis de  l’edifici de l’Ajuntament, al
carrer Sant Antoni, 13. L’horari d’atenció al
públic serà dijous, de 9 del matí a 1 del
migdia. Per accedir-hi, caldrà concertar
cita prèvia mitjançant una trucada al
telèfon  93 791 01 99  o bé a través del
correu-e habitatge@svmontalt.cat.
L’Oficina Local d’Habitatge és un servei que
ofereix l’Ajuntament de Sant Vicenç de
Montalt en conveni amb el Consell
Comarcal del Maresme.
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L'Ajuntament obté subvencions per valor de 60.000 euros

Conscients que davant l’actual escenari de crisi, es     fa necessari
comptar amb el suport dels ens supramunicipals per tirar
endavant determinats projectes i actuacions,  l’equip de govern
no ha deixat de treballar en la recerca de subvencions i ajuts.
En aquest sentit, l’Ajuntament de Sant Vicenç ha rebut aquest
any  60.683,73 euros de subvencions de la Diputació de
Barcelona en el marc del programa Xarxa Barcelona Municipis
de Qualitat. Les àrees de Sanitat, Salut Pública i Consum,
Esports i Medi Ambient són les que han aconseguit un ajut
més important per finançar alguns dels seus projectes.
Algunes de les activitats subvencionades per la Diputació

de Barcelona són el projecte per al desenvolupament del nou Reglament de Participació
Ciutadana, l’Escola Municipal de Música, els cursos de català per a persones adultes, la
dinamització del mercat setmanal i les Jornades Gastronòmiques de la Patata.
En Sanitat, Salut Pública i Consum, les subvencions han superat els 20.000 euros i, en
Esports, han arribat als 8.000 euros. Enguany, també destaquen, els més d’11.000
euros per a finançar actuacions en matèria de prevenció d’incendis a les urbanitzacions
i els 4.200 euros destinats a la programació d’activitats juvenils d’oci alternatiu.

 Els dies 14 i 16
 de juny, els marxants
del mercat setmanal

lliuraran per cada
compra un número pel
sorteig d'un cabàs ple
dels seus productes.

El sorteig se celebrarà
el dissabte 16 de juny,

a les 13h, al mercat
setmanal de

l'Av. Toni Sors
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Actuacions de la Brigada Municipal de Serveis
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Des de la Regidoria d’Obres i Serveis, en la part corresponent a la Brigada Municipal de
Serveis, a part de les feines habituals de manteniment dels parcs i de les zones verdes,
equipaments municipals, centres educatius, enllumenat públic, de neteja del municipi, i de
petites reparacions puntuals (pintura, paleteria, lampisteria, etc.) aquestes darreres setmanes
s’han realitzat diferents tasques, entre les que destaquem:

Aposta decidida per l'estalvi i l'eficiència energètica
El maig de 2010, Sant Vicenç  es va adherir
al Pacte dels Alcaldes i Alcaldesses, amb
el compromís de reduir en més d’un 20%
les emissions de gasos d’efecte
hivernacle en el seu territori municipal i en
els àmbits en els quals tingui
competències. Aquest compromís es
desenvolupa mitjançant dos instruments:
un inventari d’emissions per conèixer la
situació de partida, i un Pla d’Acció per a
l’Energia Sostenible, que s’ha elaborat amb la
col·laboració de la Diputació de Barcelona.

Tot seguit us oferim un resum de la feina que s’està fent en els darrers mesos, en relació a la signatura del Pacte, i en
coherència a la necessitat d’aplicar polítiques d’estalvi, eficiència i austeritat:

  Reducció de la potència contractada al centre cívic i a les escoles Sot del Camp i Sant Jordi.
  Entrada en funcionament de noves bateries de condensadors al centre cívic i al pavelló.
  Substitució de làmpades als sectors de La Torrassa -en col·laboració amb la comunitat de propietaris-, Can Rams i el Golf.
  Optimització de les prestacions de la tèrmica del camp de futbol.
  Nova instal·lació elèctrica de BT al bar de la piscina i annexos.
  Anàlisi del consum elèctric del camp de futbol i l’escola bressol, amb l’objectiu d’implantar mesures d’estalvi.
  Legalització i contractació de subministrament elèctric per a les dependències policials.
  Contractació d’un nou subministrament elèctric per al c/ Vogí i sector adjacent.
  S’està treballant conjuntament amb la Diputació de Barcelona per tal d'implantar noves mesures d'estalvi i s'ha demanat
assessorament en relació a l'externalització de la gestió de l’enllumenat púbic.

Pel que fa a properes actuacions en aquest àmbit, cal destacar la segregació de l’enllumenat d’una part dels carrers
Arquitecte Gaudi i Joan Miró, i del sector Vistamar-Esplaimar,  l’arranjament de l’enllumenat del sector de Montaltnou, la
correcció de defectes i la legalització de dos quadres d’enllumenat públic i l'actualització de l'inventari de punts de llum.

Després de dos anys de l’adhesió al Pacte i
fruït de l’aposta decidida de l’equip de govern
per desenvolupar  polítiques d’estalvi i eficiència
energètica, s’han posat en marxa un nombre
important de mesures,  com la millora i/o
renovació de gran part de l’enllumenat públic,
on, degut al seu gran consum, s’ha fet un major
esforç, i en conseqüència, on s’han obtingut
molts bons resultats. També s’han adoptat
mesures  per millorar l’eficiència energètica
dels serveis, edificis i equipaments municipals,
amb l’objectiu de generar estalvis econòmics.
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  Instal·lació de la xarxa informàtica a l’Espai Jove El Cau.
  Adequació d'una nova àrea d'aparcament a l'Av. Montaltmar.
  Pintat de fanals, instal·lació de pilones, reparació de panots i escocells i plantada d’arbres al
 passeig Marquès Casa Riera.

  Neteja i arranjament de la platja.
  Adequació talús del Pas de la Xata.
  Col·locació d'una balustrada al carrer Ginesta.
  Reparació de vorera al passeig de Sant Joan.
  Rec del carrer Coma de Bo amb aigua i sal.
  Formigonat del monòlit d’en Toni Sors.
  Canvi lumínic a Can Gasull.
  Formigonat de la rampa d’accés al Pas de la Xata.
  Canvi de senyalització dels parquímetres, per adequar-los a la temporada d'estiu.
  Sembrat de plantes de temporada a l’avinguda Montaltmar.
  Manteniment i posada a punt de la piscina municipal.
  Instal·lació del circuit de càmeres de videovigilància.

Plaques solars a l'escola Sant Jordi
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Alumnes de l'escola Sant Jordi visiten l'Ajuntament
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Felip Puig juga a la petanca a Sant Vicenç

Els alumnes de 3r de primària de l’escola Sant Jordi
van anar a l’Ajuntament, el passat 18 de maig,  per tal de
veure com s’hi treballa, conèixer personalment l’alcalde
de Sant Vicenç, Miquel Àngel Martínez i Camarasa, i fer-
li un seguit de preguntes que havien preparat a l’escola.
Després de visitar els diferents departaments de
l’Ajuntament, els alumnes van omplir la Sala de
Sessions per mantenir una audiència amb l’alcalde i
conèixer de primera mà la tasca que desenvolupa al
capdavant del consistori.
Els nens i nenes van preguntar sobre aspectes de

El passat 5 de maig, l’equip Aleví de Gimnàstica Artística de Sant
Vicenç va assolir el primer lloc de la classificació en la Final
Nacional dels Jocs Esportius Escolars de Catalunya, celebrada
al Pavelló Municipal d’Abrera. Les gimnastes santvicentines,
Marina Manrique, Andrea Martínez, Ona Tolosa, Marta Dorda i
Mariona Gaspar, es van proclamar campiones amb 92,70 punts,
després de superar en les modalitats de barra, terra i salt als
millors equips catalans a nivell escolar.

El conseller d’Interior, Felip Puig, va participar el passat
12 de maig en una trobada amistosa de petanca,
celebrada a les instal·lacions del Club Petanca
Santvicentí, que va reunir més d’un centenar de
jugadors/es dels clubs de Vilassar de Mar, Mataró,
Arenys de Mar i Sant Vicenç de Montalt.
La tripleta del conseller es van enfrontar, entre altres, a
la formada per l’alcalde, Miquel Àngel Martínez i
Camarasa, el regidor d’Esports, Robert Subirón, i el
president del club santvicentí, Octavi Garcia.
Els assistents a la tirada també van compartir un
esmorzar popular, al qual s’hi van sumar els regidors
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El govern municipal, entre molts
altres objectius, volíem fer de
l’atenció al ciutadà, del rigor en la
gestió dels recursos, de la
transparència i de la participació,
elements clau del nostre mandat.
I en aquesta línia, hem fet algunes
accions que m’agradaria detallar:
En aquest butlletí, us presentem
tres projectes, l'Oficina d’Atenció
Ciutadana, l’Oficina Local
d’Habitatge i el Pla d’estalvi i
eficiència energètica, que hem
impulsat en el marc del procés de
modernització en el qual està
immers l’Ajuntament. Un procés de
llarg abast que ens ha de servir per
dotar-nos d’eines i infraestructures
que constituiran una base sòlida
pel creixement de la vila.
Per tal d’assolir amb èxit els
objectius dels quals us parlava
abans, també estem treballant en el
Pla d’Actuació Municipal -PAM- que
definirà el nostre model de poble
pel qual treballem dia a dia.
Exposarà els objectius que volem
aconseguir i que ens ajudaran a
anar avançant cap aquest model de
Sant Vicenç que entenem ha recollit
la confiança de la majoria de
santvicentins i santvicentines.
Finalment explicitarà totes les
accions que ens proposem fer
realitat durant aquest mandat.
És un pla ambiciós i alhora
realitzable. Nosaltres estem
decidits a tirar-lo endavant.
També hem avançat en el tema de
la participació. En el Ple del passat
mes d’abril, es va aprovar per
unanimitat el nou Reglament de
Participació Ciutadana i en breu,
posarem en funcionament el
Consell de Vila.
Creiem en la participació  i volem
que els santvicentins i les
santvicentines se sentin cridats a
compartir amb nosaltres aquest
projecte il·lusionant que és anar
construint el futur del nostre poble.

l’actualitat municipal, dels equipaments del poble i de temes relacionats amb la feina d’alcalde com ara les
seves tasques o perquè va voler ser alcalde. La trobada va acabar amb una foto de família.

del govern municipal, Amadeu Clofent, Lluís Bisbal i Gemma Duran.
Després dels parlaments, l’alcalde va obsequiar el conseller amb una col·lecció de contes, editada
per l’Ajuntament. El president del club, per la seva part, va regalar a Felip Puig, a l’alcalde i al regidor
d’Esports una samarreta del club.
Felip Puig va agrair el magnífic acolliment rebut pel club, així com per part de totes les autoritats
municipals, i es va comprometre a tornar cada any per participar en la trobada de petanca.

Fins al 9 de juny es poden sol·licitar els
ajuts de menjador del Consell

Comarcal del Maresme i els ajuts per a
l’adquisició de llibres de text, que

ofereix l’Ajuntament de Sant Vicenç, peral curs 2012-2013.Les sol·licituds s’han de presentar a
l’Ajuntament (C/ Sant Antoni, 13).

Per a més informació podeu trucar altelf.: 93 791 17 49.
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Durant aquest 2012, la Regidoria de Sanitat,
Salut Pública i Consum  obsequiarà a les
persones que censin als seus gossos amb
un porta bosses per a la recollida dels
excrements de les seves mascotes.
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